
 

OSNOVNA ŠOLA F. S. FINŽGARJA  LESCE  

Begunjska cesta 7, 4248 Lesce, 04/53 37 600, info@oslesce.si, www.oslesce.si 

 
Lesce, 2. 2. 2024 

Št.: 900-3/2024/1  

 

Zapisnik pete dopisne seje sveta šole 

Predsednica sveta šole Mojca Kordiš je sklicala 5. dopisno sejo sveta Osnovne šole F. S. Finžgarja Lesce, 

ki je potekala od 29. 1. 2024 do 2. 2. 2024. Vabilo z dnevnim redom in obrazložitvijo je bilo poslano 

članom sveta šole po elektronski pošti. 

Dnevni red: 

1. Finančni načrt OŠ F. S. Finžgarja Lesce za leto 2024 
 

 

Obrazložitev in razprava: 

Na podlagi poziva Občine Radovljica, da morajo posredni uporabniki občinskih proračunov posredovati 

sprejete finančne načrte in programe dela v soglasje občinski upravi najkasneje v 45 dneh po prejemu 

izhodišč, je predsednica sveta šole sklicala dopisno sejo. Svet šole naj bi najkasneje do 4. 2. 2024 potrdil 

Finančni načrt in program dela OŠ F. S. Finžgarja Lesce za leto 2024. Omenjeni dokument Občine 

Radovljica ter Finančni načrt in program dela OŠ F. S. Finžgarja Lesce za leto 2024 je bil članom sveta šole 

posredovan v prilogah. 

 

Na dopisni seji so sodelovali vsi člani sveta šole. 10 članov se je s predlogom sklepa strinjalo. Ga. Vidic je 

podala mnenje, da bi na to temo morala biti razprava. Dodala je, da smo na prejšnjih sejah večkrat 

povedali, da OŠ potrebuje investicije oz. denar za dobre pogoje dela. Omenila je športno igrišče in 

telovadnico v Begunjah ter dodala, da v proračunu tega na vseh treh postavkah ni. Zato je menila, da je 

urgentno potrebno poslati na občino, da dajo vsaj zgornji dve postavki v proračun, ker bo v februarju 

rebalans. Dodala je, da občina sedaj še vse lahko da v rebalans proračuna. Apelirala je na ravnateljico in 

predsednico, da stopita v kontakt z županom in direktorico, da vsaj zadevi za Begunje dajo v rebalans 

proračuna. Predlog je podprl tudi g. Kavčič, saj je menil, da se denar očitno najde za raznorazne 

infrastrukturne projekte, za šole pa ne. Dodal je, da moramo pogledati predvsem kdaj in kako nam je 

župan lani jeseni obljubil, da bodo v proračun dali igrišče v Begunjah. 

 

O pripombah in razpravi sem obvestila gospo ravnateljico, ki je odgovorila da se strinja s predlogom. Ko 

je bila s strani občine obveščena (26. 1. 2024), da je za marčevsko sejo predvidena obravnava rebalansa 

proračuna Občine Radovljica za leto 2024, je že poslala predloge za rebalans (30. 1. 2024) in sicer: 

povečanje sredstev za nadstandardno zaposlitev in potrebe po izvedbi investicij (obnovitev telovadnice 

in igrišča na podružnični šoli, zamenjava pokvarjenega dvigala na matični šoli, zamenjava tartana na 

igrišču matične šole, obnovitev telovadnice na matični šoli in obnovitev kuhinje na matični šoli). Pod 

nujno je označila odebeljene postavke zgoraj. Razložila je, da se finančni načrt šole, v skladu s predpisi, 

pripravlja po načelu denarnega toka (plačana realizacija). Investicije, kot so obnova igrišča v Begunjah, 

niso prikazane v finančnem načrtu šole, ker se vse večje investicije vodi s strani občinske uprave (ne s 

strani šole); zato šola nima niti odhodkov niti prihodkov – ni denarnega toka. Omenjeno pobudo je torej 



že poslala na občino. Sejo v živo načrtujemo za torek, 27. 2. 2024. Do takrat je ga. ravnateljica na voljo 

za morebitni sestanek in dodatna pojasnila. 

 

 

 

Sklep 1: Svet OŠ F. S. Finžgarja Lesce potrjuje Finančni načrt in program dela OŠ F. S. Finžgarja Lesce za 

leto 2024. 

 

 

 

 


